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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 21 mei 2015 

 

Besluitvorming 
 

 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Monique Van der Straeten, 

Vincent Jonckheere, schepenen  

Christian Andries (tot en met punt 5), Jan Verhasselt, Didier Noltincx, Roger 

Mertens,  Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels,  Robert De 

Lille, Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen Weemaes, Wies Herpol, Steve 

Goeman, Monique Froment, Veerle Haemers, Cynthia Kiss, Michèle 

Laemont, Bert Vannieuwenhuyse, raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Christine Lemmens, schepen, Jeannine Sarels en Cynthia Kiss, raadsleden 

 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

Er worden twee bijkomende punten bij hoogdringendheid aan de dagorde geplaatst : 

- Brandweerkosten eindafrekening 2013: kennisname : wordt als punt 15 behandeld. 

- Goedkeuring dadingsovereenkomst (art.43 §2, 19° Gemeentedecreet) : wordt als punt 16 

behandeld. 

Dit wordt EENPARIG goedgekeurd. 

De voorzitter stelt voor om de volgorde van de agendapunten te wijzigen nl agendapunt 6 wordt 

agendapunt 4. Na agendapunt 5 wordt agendapunt 8 behandelt, dan agendapunt 4 en dan 

agendapunt 7. 

 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Verslag gemeenteraad 23/04/2015 : goedkeuring : wordt EENPARIG goedgekeurd 



2. Kerkfabriek Sint-Servaas - rekening 2014: goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit punt 

toe : wordt goedgekeurd met 14 stemmen voor 4 tegen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, 

Roberto Galluccio, Alain Stubbe ) bij 4 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Robert De Lille, 

Thierry Mombeek, Michèle Laemont )  

3. Kerkfabriek Sint-Engelbertus - rekening 2014: goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit 

punt toe : wordt goedgekeurd met 18 stemmen voor 1 tegen ( Roberto Galluccio ) bij 3 

onthoudingen ( Didier Noltincx, Thierry Mombeek, Michèle Laemont )  

4. Aanpassing overeenkomst met Haviland betreffende de exploitatie en beheer van het 

gemeentelijk recyclagepark : goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt 

goedgekeurd met 17 stemmen voor bij 5 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, 

Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe )  

5. Overeenkomst met Haviland voor gewogen inzameling van grof vuil aan huis : 

goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 17 stemmen 

voor 4 tegen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe ) bij 1 

onthouding ( Bernard Carpriau )  

6. Politieverordening betreffende de inzameling van huishoudelijk afval : goedkeuring : 

schepen Jonckheere licht dit punt toe . Christian Andries verlaat de zitting. Dit punt wordt 

goedgekeurd met 16 stemmen voor bij 5 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, 

Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe )  

7. Retributiereglement voor de inzameling van huishoudelijk afval: goedkeuring : schepen 

Jonckheere licht dit punt toe . Didier Noltincx stelt voor een amendement in te dienen nl  

 artikel 4 §5 schrappen nl de ophaling van snoeihout blijft gratis. Dit amendement wordt niet 

goedgekeurd met  16 stemmen tegen en 5 voor ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, Roger 

Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe ). Dit punt wordt goedgekeurd met 16 stemmen 

voor 5 tegen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain 

Stubbe )  

8. Inzameling van textiel op het grondgebied van de gemeente Wemmel: goedkeuring bestek 

en raming : schepen Jonckheere licht dit punt toe . Thierry Mombeek verlaat de zitting. Dit 

punt wordt EENPARIG goedgekeurd 

9. Afname raamovereenkomst "Aankoop diverse ICT-producten ten behoeve van de Vlaamse 

overheid en lokale/provinciale besturen": goedkeuring : Thierry Mombeek treedt opnieuw 

in zitting. Schepen Van der Straeten licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

10. NGBS - Begeleiding voor kinderen van de lagere school door leerkrachten en begeleiding 

sportactiviteiten van de stichting Vlaamse schoolsport (SVS) op woensdagnamiddag - 

schooljaar 2015-2016 : goedkeuring : schepen Carpriau licht dit punt toe :  wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

11. NGBS - aanvraag 12 lestijden ten laste van de gemeente - aanwending 

beleidsondersteuning : goedkeuring : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

12. FGBS - aanvraag 12 lestijden ten laste van de gemeente - aanwending beleidsondersteuning 

: goedkeuring : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

13. I.W.V.B. : vaststelling mandaat volmachtdrager : Koen Weemaes wordt aangeduid als 

vertegenwoordiger met 21 stemmen voor 

14. Sibelgas : goedkeuring van statutenwijzigingen en vaststelling van het mandaat : de 

burgemeester licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

15. Brandweerkosten eindafrekening 2013: kennisname : schepen Jonckheere licht dit punt toe 

: hiervan wordt kennisgenomen. De voorzitter stelt voor om ons ongenoegen te melden aan 



de gouverneur. Dit wordt goedgekeurd met 17 stemmen voor bij 4 onthoudingen ( Didier 

Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe )  

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Thierry Mombeek 

 

- Vraagt of het niet mogelijk is dat Haviland hun huisvuilophalingen niet meer doen vóór 8u30 op 

de Limburg Stirumlaan en de Steenweg op Brussel gezien het file-leed dat dit teweeg brengt 

tussen 7u30 en 8u30. De burgemeester antwoordt dat zij rekening dienen te houden met de 

openingsuren van het stortingsbedrijf. Het probleem zal echter wel voorgelegd worden op de 

volgende vergadering. 

- Stelt dat bij werken uitgevoerd door Proximus, steeds afval achterblijft op de openbare weg. Hij 

vraagt om dit probleem voor te leggen door de technische dienst. 

 

Steve Goeman 

 

Vraagt naar de toestand van het kunstgrasveld. Schepen Van Langenhove antwoordt dat 

inmiddels de normen qua lengte veranderd zijn. Hierdoor kan het B-veld niet gebruikt worden 

gezien de lengte minder is dan 100 m. Op het A-veld zal bijgevolg het kunstgrasveld geplaatst 

worden. Het B-veld zal ingezaaid worden door een landbouwer en zal door de jeugd bespeeld 

worden.  

 

Veerle Haemers 

 

Vraagt naar de capaciteitsmiddelen in de Wemmelse scholen. Schepen Carpriau antwoordt dat 

het probleem algemeen is voor de gemeenten rond Brussel. Het onderwijs in de Vlaamse Rand is 

een geval apart door de vele leerlingen die thuis een andere taal spreken, gecombineerd met een 

snelle demografische groei. Schepen Carpriau zegt dat hij deel neemt aan de vergaderingen van 

"Task Force onderwijs Vlaamse Rand". Dit is een groep van leraars, directeurs, begeleiders en 

vertegenwoordigers van lokale besturen die de problematiek van het onderwijs dag in dag uit 

ervaren. 

Met deze taskforce wordt geprobeerd om te waken over de kennis van het Nederlands van alle 

leerlingen in de Rand, en om een kwaliteitsvol onderwijs te blijven bieden. 

De volgende vergadering over schoolinfrastructuur en capaciteit gaat door op 3 juni 2015. 

 

Didier Noltincx 

 

- Stelt vast dat veel kinderen uit het 6de leerjaar geen plaats vinden in de door hen gewenste 

humaniora. Schepen Carpriau antwoordt dat de problematiek zeer goed gekend is. Er zijn te 

weinig scholen  in het Brusselse en de kinderen van de faciliteitengemeenten hebben er geen 

voorrang. De gemeente heeft hier echter geen enkele inspraak. Het is een probleem van de 

Franstalige gemeenschap. 

 

-Stelt vast dat er op de markt chaotisch geparkeerd wordt. Hij vraagt om maatregelen te nemen 

zodat er geen auto's meer kunnen parkeren in het midden van het marktplein. 



De burgemeester antwoordt dat een 1ste oplossing al van toepassing is door het invoeren van de 

blauwe zone en er dus regelmatig controles gebeuren op langdurig parkeren. Het is ook mogelijk 

om het marktplein parkeervrij te maken. Dit zal bekeken worden bij de herinrichting van het 

centrum. Er komt een bijkomende parking in de Pastorijstraat. De parkeerproblematiek zal dan in 

zijn geheel bekeken worden en voorgelegd worden aan de commissie mobiliteit. 

 

Koen Weemaes 

 

Vraagt hoeveel Franstalige kinderen in het Nederlandstalig onderwijs terechtkomen door het 

gebrek aan plaatsen in het Franstalig onderwijs. Schepen Carpriau antwoordt dat alles altijd 

opgelost geraakt tegen 1 september. 

 

 

GEHEIME ZITTING 

 

16. Goedkeuring dadingsovereenkomst (art.43 §2, 19° Gemeentedecreet) : wordt goedgekeurd 

met 19 stemmen voor bij 2 onthoudingen( Bernard Carpriau, Jan Verhasselt) 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 19 juni 2015. 

 

 

Wemmel, 26 mei 2015 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


